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Protokół Nr XXXV/2022 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 2 marca 2022 r. 

 

Zapis XXXV Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/6142/xxxv-sesja-rady-gminy-stegna-02032022-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 10:10 

 

XXXV Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 02 marca 2022 r. na godz. 9.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XXXV 

Sesji Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest 

Gmina Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczącego w Sesji Zastępcę 

Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego. Wójt Gminy Pani Ewą Dąbska dołączy na 

obrady, prosiła o usprawiedliwienie z powodu innych czynności służbowych. Przywitał 

Radnych Gminy Stegna, Skarbnik Urzędu, Sekretarz Urzędu, pracowników Urzędu Gminy, 

Sołtysów oraz wszystkich, którzy za pośrednictwem środków masowego przekazu oglądają 

dzisiejsze obrady.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 15 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnego 

Michała Ligockiego, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zanim przejdziemy do kolejnego punktu,  

w związku z trwającym atakiem wojsk rosyjskich na Ukrainę poprosił wszystkich o powstanie, 

aby wspólnie z Radą Gminy Stegna poprzez krótką chwilę zadumy, ciszy, wyrazili Państwo 

nasz sprzeciw wobec aktu agresji, wolę jedności, zjednoczenia się z obywatelami naszego 

sąsiedniego, zaatakowanego państwa, którzy oprócz walki o swoje państwo, swoją ojczyznę 

bronią także naszych ideałów. Myśli, że wszystkim są bliskie ideały życia w wolności,  

w bezpieczeństwie, w spokoju i dobrobycie. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski agresywne działania strony rosyjskiej na Ukrainie 

powodują perturbacje gospodarcze, finansowe, ludzkie, również w naszym terenie.  

W poniedziałek Sejmik Województwa przyjął rezolucję negującą działania zbrojne, w związku 

z powyższym przystąpiono do wycofania się ze wszystkich projektów z Rosją. Program Polska-

https://transmisjaobrad.info/videos/6142/xxxv-sesja-rady-gminy-stegna-02032022-r
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Rosja praktycznie już nie istnieje. W najbliższych dniach będziemy występować ze 

stowarzyszeń, które współpracują ze stroną rosyjską. Wiadomo, że inwestycji takich jak 

wodociąg w miejscowości Jantar, ulica Rybacka, Portowa, w części hala sportowa, która została 

też składana przez Gminę Stegna. Będziemy szukali innych źródeł finansowania. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapewne Pan Wójt o tym wie, ale mogło to ujść 

uwadze, także Centralny Wodociąg Żuławski planował modernizację dużych sieci azbestowo 

– cementowych przesyłowych z Programu Polska-Rosja. Przez obecną sytuację wszystkie 

sankcje będą odbijały się rykoszetem w drugą stronę, spowodują, że ważne inwestycje są 

zagrożone, nie odbędą się na pewno w szybkim terminie. Tak jak Wójt powiedział partnerstwo 

Polska – Rosja jest już nieaktualne. Dla nas także wiąże się to z jakimiś utratami przyszłych 

dochodów.  

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wniosków ani uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XXXV Sesji 

Rady Gminy Stegna: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2020-2025. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

2021 r. 

11. Sprawozdanie z  realizacji zadań ujętych w Gminnym  Programie  Profilaktyki   

i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  za  2021 r. 

12. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2021 r. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

13.1. powołania doraźnej komisji Rady Gminy Stegna do spraw gospodarki odpadami  

i utrzymania czystości na terenie Gminy Stegna, ustalenia jej składu osobowego oraz 

przedmiotu działania komisji; 

13.2. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej część działki nr 84, położonej w miejscowości Izbiska; 

13.3. nadania nazwy ulicy Nowodworskiej obejmującej część działki nr 961 położonej  

w miejscowości Stegna, stanowiącej własność Gminy Stegna; 

13.4. ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku; 

13.5. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2022 r. w Gminie 
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Stegna; 

13.6. zmiany Uchwały Nr XXXIV/309/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 28 stycznia 2022r. 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

13.7. zmiany Uchwały Nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

13.8. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją zadania pn."Przebudowa drogi nr 2329G w 

miejscowości Boniewo"; 

13.9. przystąpienia Gminy Stegna do realizacji partnerskiego projektu i wniesienia wkładu 

własnego w ramach projektu „Czyste Żuławy-zwiększenie wykorzystania energii  

ze źródeł odnawialnych w gminach Nowy Staw, Cedry Wielkie, Nowy Dwór Gdański, 

Miłoradz, Ostaszewo i Stegna”; 

13.10. rozpatrzenia wniosku o uznanie wierzby żałobnej za pomnik przyrody; 

13.11. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych; 

13.12. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2022 rok; 

13.13. zaciągnięcia w 2022 roku długoterminowego kredytu; 

13.14. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022; 

13.15. zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołów z XXXII oraz XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Protokół Nr XXXII/2021 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXIV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna.   
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Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Protokół Nr XXXIV/2022 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XXXV sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w XXXIII Sesji; 

2. udział w XXXIV Sesji; 

3. udział w spotkaniu sprawozdawczym OSP Broniewo; 

4. przygotowanie sprawozdania z pracy komisji za rok 2021; 

5. przygotowanie planu pracy komisji na rok 2022; 

6. udział w posiedzeniu Komisji wspólnej w sprawie omówienia materiałów na XXXV sesję 

Rady Gminy Stegna; 

7. udział w XXXV Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział w XXXIV Sesji; 

2. udział  w posiedzeniu Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XXXV sesję. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 9.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2020-2025. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 10.   Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

Poinformował, że materiały zostały Radnym wcześniej przesłane, zapoznali się z nimi a także 

omówili na posiedzeniu Komisji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 11.   Sprawozdanie  z  realizacji  zadań ujętych w Gminnym Programie  

Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  za  2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że sprawozdanie również zostało 

Radnym przesłane. Zapytał czy są pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 12.   Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Radni wnioskowali na 

posiedzeniu Komisji o uzupełnienie finansowe Raportu, zostało ono przekazane. Zapytał czy 

Radni mają pytania do przedłożonego dokumentu. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.1.   projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy 

Stegna do spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie Gminy Stegna, 

ustalenia jej składu osobowego oraz przedmiotu działania komisji 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że wpłynął wniosek trójki 

Radnych, we wniosku została zawarta zgoda wnioskujących na udział w Komisji z informacją 

o ewentualnym uzupełnieniu jej składu. Projekt uchwały przedstawiony przez wnioskujących 

zakłada trzy osobowy skład komisji. Zapytał czy Radni mają wnioski lub pytania odnośnie 

powiększenia składu osobowego.  

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski kolejnym punktem procedury podjęcia uchwały 

jest uzupełnienie je w sposób formalny, czyli uzupełnienia danych osobowych członków tej 

komisji. Rozumie, że Państwo Radni Brygida Drągowska, Maciej Makowski i Mirosław 
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Wojtkowski dalej wyrażają chęć pracy w tej komisji. Poprosił o potwierdzenie przez każdego 

z Radnych chęci dalszej pracy w ramach komisji. 

Radna Brygida Drągowska, Radny Maciej Makowski, Radny Mirosław Wojtkowski 

indywidualnie potwierdzili chęć pracy w ramach wnioskowanej komisji doraźnej. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są inne zgłoszenia kandydatur.  

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie z § 69 Statutu Gminy 

Stegna – Pracami komisji kieruje Przewodniczący komisji bądź jego Zastępca wybrany przez 

członków Komisji - należy wykreślić określenie „Przewodniczący Komisji” w § 1 pkt 1 

projektu uchwały. Według Radcy prawnego nie musimy tego przegłosowywać, ponieważ 

wynika to ze statutu. Pod głosowanie zostanie poddany projekt z zapisem trzech członków  

w składzie. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały zostanie podjęta na sesji. 

  

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada głosuje nad projektem 

uchwały uzupełnionym o skład osobowy członków Komisji z uwzględnieniem poprawki, czyli 

wykreśleniem zapisu „Przewodniczący Komisji”.  

Zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady 

Gminy Stegna do spraw gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie Gminy Stegna, 

ustalenia jej składu osobowego oraz przedmiotu działania komisji. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 3, przeciw 11, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 
 

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji Rady Gminy Stegna do spraw 

gospodarki odpadami i utrzymania czystości na terenie Gminy Stegna, ustalenia jej składu 

osobowego oraz przedmiotu działania komisji nie został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.2.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej część działki nr 84, położonej  

w miejscowości Izbiska 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna.  

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej część działki nr 84, położonej w miejscowości Izbiska.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/312/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej część działki nr 84, położonej w miejscowości Izbiska 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.3.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Nowodworskiej 

obejmującej część działki nr 961 położonej w miejscowości Stegna, stanowiącej własność 

Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy Nowodworskiej obejmującej część działki nr 961 położonej  

w miejscowości Stegna, stanowiącej własność Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/313/2022 

w sprawie nadania nazwy ulicy Nowodworskiej obejmującej część działki nr 961 

położonej w miejscowości Stegna, stanowiącej własność Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.4.  projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/314/2022 

w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 13.5.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii do realizacji na 2022 r. w Gminie Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2022 r. w Gminie Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/315/2022 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii do realizacji na 2022 r. w Gminie 

Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał Wójt Gminy Stegna, która od tego 

momentu uczestniczy w obradach sesji Rady Gminy. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.6.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/309/2022 Rady 

Gminy Stegna z dnia 28 stycznia 2022r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 



10 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/309/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 28 stycznia 2022r. 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/316/2022 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/309/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 28 stycznia 

2022r. w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  13.7.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/293/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021 r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/317/2022 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 

2021 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn. 

„Przebudowa drogi nr 2329G w miejscowości Boniewo” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały złożonym w ramach autopoprawki, dotyczącej literówki w tytule uchwały w nazwie 

miejscowości winno być „Broniewo”. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu 

uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na 

wydatki związane z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi nr 2329G w miejscowości 

Broniewo”. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/318/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi  

nr 2329G w miejscowości Broniewo” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.9.   projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do realizacji 

partnerskiego projektu i wniesienia wkładu własnego w ramach projektu „Czyste 

Żuławy-zwiększenie wykorzystania energii ze źródeł odnawialnych w gminach Nowy 

Staw, Cedry Wielkie, Nowy Dwór Gdański, Miłoradz, Ostaszewo i Stegna” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do realizacji partnerskiego projektu i wniesienia wkładu 

własnego w ramach projektu „Czyste Żuławy-zwiększenie wykorzystania energii  

ze źródeł odnawialnych w gminach Nowy Staw, Cedry Wielkie, Nowy Dwór Gdański, 

Miłoradz, Ostaszewo i Stegna”. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/319/2022 

w sprawie przystąpienia Gminy Stegna do realizacji partnerskiego projektu i wniesienia 

wkładu własnego w ramach projektu „ Czyste Żuławy-zwiększenie wykorzystania 

energii ze źródeł odnawialnych w gminach Nowy Staw, Cedry Wielkie, Nowy Dwór 

Gdański, Miłoradz, Ostaszewo i Stegna” 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.10. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o uznanie wierzby 

żałobnej za pomnik przyrody 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 

Stegna wniosek został przekazany do Wójt Gminy Stegna celem zajęcia stanowiska oraz do 

Komisji skarg, wniosków i petycji celem opracowania propozycji sposobu jego rozpatrzenia. 

Radni otrzymali stanowisko Wójt Gminy oraz stanowisko Komisji skarg, wniosków  

i petycji. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku o uznanie wierzby żałobnej za pomnik przyrody. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/320/2022 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o uznanie wierzby żałobnej za pomnik przyrody 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.11. projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały złożonym w ramach autopoprawki. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Radca prawny Robert Dargiewicz poinformował, że podtrzymuje swoje stanowisko 

dotyczące głosowania Radnych nad przedmiotowym projektem, wyjaśniał to w momencie 

procedowania poprzedniej uchwały w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski rozmawialiśmy o tym na posiedzeniu Komisji, 

pozwoliliśmy się raczej nie zgodzić z tą interpretacją prawną i podejmiemy to ryzyko 

głosowania wszystkich uchwał. Pojawiło się proste pytanie, a co w przypadku gdyby Rada 

składała się z 15 ochotników. Są takie Rady i głosują ten projekt. Postanowiliśmy sprawdzić, 

·co zrobi ewentualnie nadzór prawny Wojewody. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 1,  radni niebiorący udziału w głosowaniu - 1– imienny 

wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/321/2021 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych 

straży pożarnych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.12. projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna  

na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2022 rok. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/322/2022 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2022 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 13.13. projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2022 roku 

długoterminowego kredytu 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zaciągnięcia w 2022 roku długoterminowego kredytu. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/323/2022 

w sprawie zaciągnięcia w 2022 roku długoterminowego kredytu 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.14. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 17. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXV/324/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.15. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 
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Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Radna Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie przedłożonego projektu 

uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 18. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXX/290/2021 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 14.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że nie zgłoszono interpelacji. 

Wpłynęły zapytania Radnej Brygidy Drągowskiej i Radnego Macieja, na które odpowiedź 

została udzielona.  

 

 Ad. Pkt. Nr 15.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się do zabrania głosu, będzie 

go udzielał w kolejności zgłoszeń. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska czuje się w obowiązku przekazania informacji w kontekście tego, 

co się dzieje w naszym kraju przede wszystkich w związku z inwazją wojsk rosyjskich na 

Ukrainę. Dziękuje za wszelką pomoc, którą do pory okazy szkoły, jednostki OSP czy 

indywidualnie mieszkańcy. Na bieżąco otrzymujemy informacje od Wojewody, wytyczne 

dotyczące postępowania, podejmowania działań. Staramy się umieszczać wszelkie informacje 

na stronie gminy. Wytyczne Wojewody na tę chwilę dotyczą ograniczenia zbiórek rzeczy, 

ponieważ wszystkie magazyny wojewódzkie są przepełnione. Jeżeli ktoś chce włączyć się  
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w taką pomoc to jest wykaz niezbędnych rzeczy, są to miedzy innymi koce, karimaty, materace, 

środki czystości, higieny osobistej, żywność z długim terminem ważności. Istnieje możliwość 

przyjęcia tych ludzi przez przedsiębiorców. Najprawdopodobniej będzie zawarta między 

województwem a gminami umowa dotycząca jak gdyby rekompensaty kosztów. W tej chwili 

podana jest kwota od 40 do 120 zł. Jaka będzie ostateczna na chwilę obecną nie posiadamy 

informacji. Wstępnie przyjęte jest, że ma to być na okres do 3 miesięcy. Osobą odpowiedzialną 

w gminie jest Pan Piotr Kopyciński zajmujący się zarządzaniem kryzysowym. W tej chwili na 

terenie gminy przebywa 10 osób, z tym, że te osoby są swoich rodzin. Na bieżąco 

monitorowane są potrzeby tych osób. W momencie, jeżeli będą zakwaterowane osoby z małymi 

dziećmi są wytyczne Wojewody, iż mamy przygotować place zabaw. Place zabaw wykonane 

są w ramach funduszy sołeckich, w tym roku odbędzie się ich przegląd gwarancyjny. Jeżeli 

dzieci idące do szkół będą potrzebowały wsparcia dotyczącego nauki języka polskiego mogą 

dodatkowy być zwiększone o 2 godziny, albo zapewnić dodatkowo język ukraiński. Nie 

miałoby być to finansowane z budżetu gminy. Codziennie odbywają się spotkania, tych działań 

jest bardzo dużo. Jest dumna, jako ze społeczeństwa, z Polski, że w tej trudnej sytuacji, której 

chyba nikt by nie przewidział, że w XXI wieku może dojść do takiej tragedii. Dziękuje za to 

wsparcie. Przychodzi wiele pism z fundacji o wsparcie, my tego nie robimy. Ściśle 

współpracujemy z Urzędem Wojewódzkim, z Gdańskim Obszarem Metropolitarnym. 

 

Sołtys Sołectwa Mikoszewo Iwona Mickiewicz zapytała czy Pani Wójt ma jakiekolwiek 

informacje dotyczące realizacji przewidzianego remontu drogi Mikoszewo – Stróża.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska po ostatniej sesji, na zapytania Radnego Macieja Makowskiego w 

wolnych wnioskach wystosowane zostało pismo do Powiatu. W dniu wczorajszym 

otrzymaliśmy odpowiedź, że na razie decyzja nie jest podjęta. Sprawa utknęła u konserwatora 

zabytków. Informacji na temat tego, kiedy będzie realizowana inwestycja nie ma. Wystąpiliśmy 

z drugim wnioskiem o remont nawierzchni, ponieważ już za chwilę nie będzie, po czym jeździć, 

będzie to robione w ramach bieżącego utrzymania, tyle w tym temacie może powiedzieć.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski chciałby wrócić do tematu pomocy dla narodu 

ukraińskiego. Wczoraj w mediach pojawiała się informacja Rządu nawołująca do zaprzestania 

tzw. mniej formalnych zbiórek. Takie zbiórki docelowo będą miały organizować gminy. Czy 

taka informacja do gminy np. od Wojewody została przekazana, żeby zaprzestać zbiórek 

niepotrzebnych rzeczy. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska jest to informacja z wczoraj i właśnie ją przekazywała. Placówki, 

które ogłosiły i organizują takie zbiórki mają te rzeczy przechowywać u siebie. Zbiórki mają 

dotyczyć potrzebnych rzeczy, nie mają one wyglądać na zasadzie czyszczenia swoich szaf. 

Będziemy sytuację monitorować i odpowiadać na konkretne potrzeby. Lista niezbędnych 

rzeczy, którą udostępnił Wojewoda zostanie przekazana do jednostek OSP i szkół. 

Najważniejszymi rzeczami są środki czystości, żywność długoterminowa, rzeczy dla dzieci, ale 

żeby to były rzeczy w miarę nowe. Wykaz taki znajdzie się również na stronie gminy ze 

wskazaniem gdzie te rzeczy dostarczyć. 

 

Radna Bogumiła Duraj wczoraj prowadziła rozmowy z koordynatorem w Nowym Dworze 

Gdańskim i uzyskała wykaz potrzebnych rzeczy. W ŻOK w Nowym Dworze Gdańskim 

tworzony jest magazyn żywności długoterminowej i tzw. błyskawicznej. Rzeczy przyjmowane 

są przez cały tydzień od godz. 8 do 20, od poniedziałku do piątku. OSP w Nowym Dworze 

Gdańskim przyjmuje rzeczy z terenu całego powiatu. Potrzebne są ręczniki, chemia, kosmetyki, 
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proszki, to, co wymieniła Pani Wójt, śpiwory, karimaty, materace, leki przeciwbólowe, leki 

przeciwgorączkowe. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska jest to informacja z Nowego Dworu Gdańskiego. My musimy 

zabezpieczyć osoby, które być może przyjadą na teren naszej gminy. W tej chwili poszczególne 

szkoły czy OSP zebrane rzeczy będą przechowywać w jednostkach. W momencie uzyskania 

informacji o zapotrzebowaniu na dane rzeczy, poprzez odpowiedzialnych pracowników  

z GOPS będziemy je przekazywać. Skupmy się na pomocy dla naszych mieszkańców.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski rozumie, że na naszej stronie internetowej 

zostanie umieszczony wykaz najpotrzebniejszych rzeczy z informacją, gdzie można je 

dostarczyć. 

Zapytał czy mamy przydzieloną jakąś liczbę osób, czy jest to prawda, że Wojewoda także 

wyznaczył ośrodki wczasowe na terenie naszej gminy, które miałyby być skoordynowane dla 

uchodźców.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska codziennie odbywają się narady koordynacyjne, pracownik 

odpowiedzialny nie przekazał takiej informacji, że Wojewoda wyznaczył jakieś punkty na 

naszym terenie. Wojewoda przekazał informację, że rezerwa kryzysowa, która zawsze jest 

tworzona w budżecie i może być uruchamiana w sytuacjach klęsk żywiołowych, w razie 

udokumentowanej konieczności będzie mogła być uruchomiona.   

 

Radny Maciej Makowski w całej tej akcji i w tym, o czym mówimy, o przepełnionych 

magazynach, należy pochwalić wszystkie osoby zaangażowane i organizacje, przede 

wszystkim strażaków, ale jednej rzeczy w tych informacjach mu zabrakło. O ile w Nowym 

Dworze Gdańskim jest wskazany koordynator, jest zorganizowany punkt, wiemy gdzie się 

udać, nie bardzo zrozumiał czy Pan koordynujący działania również zajmuje się tym, żeby 

jakby dać zielone światło, że u nas mamy miejsce, że zbieramy coś. Czy jest to u nas w jakiś 

sposób koordynowane. Pani Wójt mówi, aby wstrzymać się z tym, ale zastanawia się czy dać 

jakiś kierunek, żeby to uregulować. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska na stronie znajduje się nazwisko osoby odpowiedzialnej, 

koordynatora Pana Piotra Kopycińskiego, wszelkie zgłoszenia przyjmuje również sekretariat. 

Na terenie naszej gminy na dzień dzisiejszy przebywa około 10 osób, na bieżąco weryfikujemy 

czy nie mają jakiś potrzeb.  

 

Kierownik GOPS Joanna Ostrowska jesteśmy z Panem Piotrem Kopycińskim w stałym 

kontakcie, osoby, które zostały przyjęte na nasz teren zostały zaopatrzone w niezbędne leki, 

zabawki dla dzieci, tam gdzie one są. Radny Robert Pruchno z pracownikiem GOPS odwiedził 

w dniu wczorajszym jedną z rodzin. Zamierzamy działać celowo, kierować pomoc pod 

konkretną rodzinę i jej potrzeby. Jeżeli będą potrzebne jakieś rzeczy wtedy będziemy ogłaszać 

zbiórkę pod konkretne rzeczy. Tak jak wspominała Pani Wójt nie organizujemy ogólnych 

zbiórek, nie zbieramy ubrać, które zostały już nagromadzone. Posiadamy kolejne informacje, 

że najprawdopodobniej kolejne rodziny będą do nas napływać, ale najpierw muszą one przybyć. 

Jeżeli będą potrzeby na pewno będziemy to ogłaszać poprzez stronę internetową. Otworzone 

zostało również konto, na które można wpłacać pieniądze. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ta sprawa jest dla nas wiodącym tematem,  

w chwili obecnej można powiedzieć najważniejsza, nawet pandemia zeszła na drugi plan. Już 
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Radny Maciej Makowski zaczął od podziękowań dla wszystkich zaangażowanych, do których 

dołączają się wszyscy Radni. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Radny za wytężoną pracę pod 

Komisji, dzięki temu dzisiejsza sesja przebiegła tak sprawnie.  

 

 

Ad. Pkt. Nr 16.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął XXXV Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


